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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Met interesse hebben we de presentatie van de Regionale Energie Strategie tijdens de regionale 

bijeenkomst van 13 maart gevolgd. Het heeft ons een beeld gegeven van wat Medemblik, de regio, 

NHN te wachten staat als het gaat om de energietransitie en voor welke opgaven we staan om de 

landelijke doelstellingen te halen. Niettemin hebben we de volgende vragen: 

 

1.  Op blz. 14 van de presentatie ( Zie bijlage ) staat : “Kleinschalig zon op dak  en 

energiebesparing worden meegenomen als autonome ontwikkeling, maar hebben geen 

invloed op het bod”. Kunt u toelichten waarom niet ( zowel voor zonne-energie op 

daken als voor energiebesparing ), zeker wanneer dit grootschalig opgepakt wordt 

dragen zij immers bij aan de energie en CO-2 reductie ? 

antwoord   

2. Kunt u het begrip “kleinschalig” in dit verband toelichten, als alle daken in Medemblik 

voorzien worden van zonnepanelen, dan kan immers niet meer gesproken worden van  

“kleinschalig” ? 

Antwoord  

3. Wordt er bij zonne-energie op land ook onderscheid gemaakt in klein – en grootschalig ( 

Zo hier en daar zie je immers opstellingen van zo’n 10 a 20 vierkante meter ) ? 

Antwoord  

4. Worden het bij vraag 1 en 2 “Kleinschalig zon op dak “ ook de zonnepanelen op 

agrarische loodsen en bedrijfsgebouwen van hectaren groot bedoeld ? Kortom…… tellen 

die ook niet mee. Graag ook hierbij een toelichting waarom niet ? 

Antwoord  



 

 

5. Bent u bekend met het concept ( ver)huren van daken van agrarische loodsen en/of 

bedrijfsgebouwen voor zonne-energie ? 

Antwoord  

6. Wordt dit in Medemblik al toegepast ? 

Antwoord  

7. Welke rol zou de gemeente  kunnen spelen om dit te stimuleren ? 

Antwoord  

8. In de presentatie( blz. 14 ) wordt gesproken van een “bod” wat we als Noord Holland 

Noord gaan doen. Moeten we dit lezen als een opgave die wij op ons willen nemen om 

opgelegde doelen te realiseren, kunt u dit nader toelichten ? 

antwoord  

9. Blz. 8 van de presentatie. Daar staat dat het om een regionaal aandeel van 35 TWh 

gaat. Hier kunnen we ons niets bij voorstellen. Kunt u dit concreter maken, om hoeveel 

windmolens en/of hectaren zonne-energie op land gaat het dan ? 

antwoord  

 


